

Financial Offer: Hiring Water Tankers for Al-Hol and Roj Camps in NES.
العرض المالي : استئجار ناقلات (صهاريج) المياه لمخيمى الهول و روج - شمال شرق سوريا

#	Item description	الوصف	Unit	Qty	Unit Price (US Dollar)	Estimated Tankers/ ONE Day	Estimated Tankers for ONE Year
1	Hiring water tankers (capacity should be 6 to 7 cubic meters) for internal distribution of domestic water all over Al-Hol camp. Each tanker should work daily and each tanker might provide 3 to 4 trips depending on the location as identified by the organization technical team.	استئجار صهاريج مياه (سعتها 6 إلى 7 أمتار مكعبة) للتوزيع الداخلي للمياه المنزلية في جميع أنحاء مخيم الهول. يجب أن تعمل كل صهريج يوميًا وقد توفر كل صهريج 3 إلى 4 رحلات حسب الموقع الذي يحدده الفريق الفني للمؤسسة	Tanker	1		17	6,205
2	Hiring water tankers (capacity should be 6 to 7 cubic meters) for opening latrine blockages all over Al Hol camp. Tanker should work as directed by the organization	استئجار صهاريج مياه (يجب أن تكون سعتها 6 إلى 7 أمتار مكعبة) لفتح انسداد المراحيض في جميع أنحاء مخيم الهول. يجب أن تعمل الناقلات حسب توجيهات المنظمة	Tanker	1		4	1,406
3	Hiring water tankers (capacity should be 6 to 7 cubic meters) for opening latrine blockages all over Roj camp. Tanker should work as directed by the organization	استئجار صهاريج مياه (يجب أن تكون السعة من 6 إلى 7 أمتار مكعبة) لفتح انسداد المراحيض في جميع أنحاء مخيم روج. يجب أن تعمل الناقلات حسب توجيهات المنظمة	Tanker	1		1	365

- NOTES:**
- Our organization is not bound to buy the whole quantity mentioned in the Financial Offer.
 - Our organization is not bound to contract with one company and can split the award between one or more companies.
 - The Service must be delivered to Al-Hol and Roj Camps as per the instruction of Our Organization's Supervisor .
 - The offered Price includes, transportation, loading & unloading and any other cost to deliver service to Al-Hol and Roj Camps.

- ملاحظة: ..**
- منظمتنا ليست ملزمة بشراء الكمية الكاملة المذكورة في جدول الكميات.
 - المنظمة ليست ملزمة بان تتعاقد مع شركة واحدة، و يمكن تجزئة العطاء بين أكثر من شركة.
 - يتم تقديم الخدمة المذكورة اعلاه في مخيمي الهول و روج وحسب خطة المقدمة من قبل مشرف المشروع للمنظمة .
 - الأسعار المقدمة يشمل جميع المصاريف من نقل و تحميل و تقديم الخدمة في مخيمي الهول و روج .

Name of Signatory :

Title of Signatory :

Name of Bidder :

Name of Bidder :

Date of Signing :

Signature & stamp :